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Obiectul întrebării: Când vor fi reparate cele peste 20 de puncte critice pe 
sectorul de drum național DN 2 N Dumitrești - Chiojdeni - Jitia - Vintileasca, 
în județul Vrancea

Domnule Ministru,

Raportul Comitetului Județean pentru Situații de Urgență (CJSU) 
Vrancea pe anul 2018 a scos în evidență faptul că pagubele totale produse de 
fenomenele meteorologice periculoase, de inundații și alunecări de teren au 
ajuns la aproximativ 20 milioane de euro. O pagubă uriașă care scoate în 
evidență mai multe lucruri: tăierile necontrolate de păduri din Vrancea, lucrările 
de mântuială făcute de administrația județeană pe anumite sectoare de drum, dar 
și lipsa lucrărilor de anvergură pe anumite sectoare de drum național au dus la 
un nivel extrem de ridicat în ceea ce privește pagubele înregistrate în urma 
intemperiilor.

Nu vreau să aduc acum în discuție, detaliat, subiectul tăierii necontrolate 
a pădurilor și la fermitatea de care ar trebui să dea dovadă statul român la acest 
capitol, în condițiile în care tăierile au dus și duc la o mulțime de probleme 
pentru infrastructura rutieră.

Vreau să mă refer la o chestiune concretă care are legătură atât cu 
raportul Comitetului Județean pentru Situații de Urgență (CJSU) Vrancea pe 
anul 2018, cât și cu lipsa de investiții a Guvernului, prin Compania Națională de 
Administrare a Infrastructurii Rutiere, din subordinea Ministerului 
Transporturilor, pe drumul național 2 N, tronsonul Dumitrești - Chiojdeni - 
Jitia - Vintileasca.



Acest tronson are peste 20 de puncte critice care pun în pericol siguranța 
șoferilor, dar și dezvoltarea economico-socială a zonelor în care locuiesc mii de 
vrânceni.

În acest context, va întreb domnule ministru:

1. Aveți în vedere investiții pe drumul național 2 N Dumitrești - 
Chiojdeni - Jitia - Vintileasca?
2. Ce sume au fost alocate în acest sens, dacă răspunsul la prima 
întrebare este afirmativ?
3. Când vor începe lucrările de reabilitare a drumului respectiv?

Vă mulțumesc.

SENATOR PNL 
Cătălin Dumitru TOMA

Solicit răspuns scris.


